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REFERAT FRA  STYREMØTE I KARATESEKSJONEN  

NR.04 – 2010-12  
 
Sted: Mövenpick Hotel Zurich-Airport  
Tid: Lørdag 7.mai 2011  kl.10.00 –14.00 
 
DELTAKERE: 
Styreleder Kjell Sivertsen 
Nestleder Odd Arne Hagen 
Styremedlem Ingrid B.Dalheim 
Styremedlem Svanhild Sunde  
Styremedlem Harald Bauck 
2.Varamedlem Vigdis Nerheim 
 
MELDT FORFALL/FRAVÆRENDE: 
1.Varamedlem Jan Magnus Davidsen 
Sportskonsulent  Robert Hamara  
 
 
 
Godkjenning av innkalling, sakliste og referat(er): 
 

•  Sakslisten ble godkjent  
• Protokoll fra styremøte nr.3 2010-2012 er godkjent pr. e-post og ble bekreftet ved 

undertegning.  
 
 

Rapporterings/orienteringssaker: 
 

Saksnr. Vedt.
nr. 

Sak Frist Ansvar 

0-1  Referat fra styremøte i Kampsportforbundet  NR. 07– 2010/12 ble tatt 
til etterretning  

  

 
Oppfølgingsaker:  

 
Saksnr. Vedt.nr

. 
Sak Frist Ansvar 

10  
 
 

25 

Budsjett 2011 
Budsjettet er på kr. 908000,- i fri midler. I tillegg kommer  
kr.250.000,- som er avsatt til barne-og ungdomsarbeid  
Økonomien er god og under full kontroll. Vi vil justere på enkelte 
poster i Tingbudsettet. 

  

12  Årsplan karateseksjonen 2011 
Styret vil bruke årsplanen som utgangspunkt for agenda for våre 
møter. Harald kom med innspill til nye områder/punkter. 
Kosthold for våre medlemmer. Hva bør barn og unge/gamle spise? 
Svanhild kommer med en oversikt over hva hun kan tilby, og til 
hvilken pris. 
Skadeforebygging innen trening. Det er høy skadefrekvens på knær 
og rygg. Hvordan trene for å unngå dette? 
 
Anlegg og bygging av dojoer. Må være en strategi for NKF. 
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14  Etisk kodeks for kampsportforbundet  
Ingrid fortalte om arbeidet med etikk og etiske retningslinjer. 
Danmark har gjort et særdeles godt arbeid innen feltet, og vi vil 
bruke dette som et underlag for  eget arbeid. 
Dette er en tung materie å arbeide med. 
 

  

 
Diskusjons- og vedtakssaker: 
 
Saksnr. Vedt.nr Sak Frist Ansvar 

23  Økonomi- Regnskap 
Regnskap pr. mars 2011 utsendt 19.april ble gjennomgått og tatt til 
etterretning. 

  

24  
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Økonomisk støtte til klubber  
Harald framla listen med søknader sammen med en anbefaling. 
Søknadene ble gjennomgått og diskutert og fordelt iht kriteriene for støtte 

Klubb Aktivitet Søkt beløp Innvilget 

Satori KK Kompetanseheving - dommer 2 000 2 000 

Mizuchi KK Innredning av treningslokaler 350 000 1 000 

Trøgstad KK Rekrutteringstiltak (prosjektør med mer) 17 000 1 000 

Lyderhorn KK Støtte til  stevne  5 000 5 000 

Tromsø KK Treningssaling - rekruttering 5 000 5 000 

Satori KK Kompetanseheving - dommer 4 648 2 000 

Hallingdal KK Treningssalinger 15 000 7 500 

Ågotnes KK Rekrutteringstiltak 7 000 1 000 

Sakura KK Kompetanseheving - instr.kurs 1 000 1 000 

Rana KK Rekrutteringstiltak - annonser 14 262 1 000 

Rana KK Treningsamlinger - instr. fra Portugal 25 000 0 

Rana KK Kompetanseheving - inst. til London 7 500 2 000 

Rana KK Aktivitetstiltakk - matter 60 000 1 000 

Rana KK Stevner - deltagelse i Sverige 10 000 0 

Rana KK Stevner - stevne for barn i juni 20 000 5 000 

Fana KK Stevner  6 291 6 000 

Fana KK Treningssamling 7 000 7 000 

Stange  Ufullstendig søknad 0  0 

Stange Treningssamling 10 000 0 

Mizuchi KK Treningssamling 20 000 7 500 

Bjørgvin KK Treningssamling  14 000 0 

Seiken KK Kompetanseheving 1 000 1 000 
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Sakura KK Sommerleir 13 000 7 500 

Sakura KK 10-årsjubileum 10 000 0 

Fjell KK Kompetanseheving 4 pers 6 000 6 000 

Trøgstad KK Barnehageprosjekt 25 430 1 000 

Sandefjord Klubbleir 2 000 0 

Sandefjord Rekruttering 2 500 1 000 

Sandefjord Treningsutstyr 10 400 1 000 

Sandefjord Kompetanseheving uspesifisert 10 000 0 

Fjell KK Rekruttering 8 500 1 000 

   Til sammen  689 531 73 500 

 
Styret vil se på muligheten for å hjelpe til med arbeidet med anleggsstøtte for 
klubbene 
Styret vil ta et initiativ for å lære klubbene å søke midler iht kriteriene. 

25  
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Forslag til fordeling av arrangementstøtte  
Adm. v/ Robert har 1.februar sendt et forslag til standardisering av 
arrangementstøtte til klubbene 
 
Styret vil be forbundsstyret se på prinsippene i denne søknaden, om det kan 
utvikles en felles mal for støtte til arrangører av NKF mesterskap.Kjell ser 
videre på saken, og  
Vi opprettholder eksisterende praksis i slike saker inntil videre. 
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Evaluering av Karate -NM individuelt 19.mars 
Viser til tilbakemelding fra Amir P Ghazishoar. 
 
Styret vil utforme et svar til Amir P Ghazishoar. Styret er i utgangspunktet enig 
i kritikken vedrørende publikumsfacilitene. 
 

  

27  
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Nytt medlem av Teknisk komitè  
Gjermund Myklebust trakk seg som medlem i TK.  
 
Ingrid tar saken videre, og forespør innen Kyokushinkai. 
 

  

 
 
Eventuelt: 
 

     
     

 
 
 
 


